
Referat fra bestyrelsesmøde d.28.08.2023 i Guldborgsund Seniorklubber.
Afbud: Erni og Jytte.

1. Godkendelse af dagsorden.
Godkendt med følgende tilføjelse:

            5. Folder og medlemskort. (efterfølgende punkter rykker)
2. Godkendelse af/opfølgning på referat fra sidste møde.

Godkendt, ingen opfølgning.
3. Meddelelser/ orientering siden sidst.

Ikke noget.
4. Økonomi: Status pt. (Flemming)

Egen kapital p.t. 82.091 kr.
Vi har 2000,- kr. tilbage fra §midlerne.
En kunstner, vi har planlagt at engagere til cafè i efteråret, koster 2500,-kr., kassen må så  
lægge de sidste penge til.   

5. Folder og medlemskort.
Folder:   Bestyrelsen beder Jamina om at komme med et forslag til en folder i A4 format.
Medlemskort: Bestyrelsen beslutter at spare medlemskortet væk.
Hvis nogen ønsker en kvittering, kan man henvende sig på kontoret.

6. Hvad gør vi for at klubberne – føler sig hjemme?
Samt opfølgning af mødet med de klubansvarlige.
Formanden skriver til Ældrerådet og gør opmærksom på de forringede forhold for           
Seniorklubberne  p.g.a. kommunens regel om, at der ikke må være skabe/opbevaring i 
kommunens undervisningslokaler.
Kommunen skelner ikke mellem undervisning og klubaktiviteter.
Det afholdte møde for klubansvarlige var hyggeligt.
ForaFritid har foreslået, at vi holder fælles Åbent hus i efteråret.
Som udgangspunkt er bestyrelsen med på ideen.

7. Næste møde og punkter hertil.
Mandag d. 6.11.2023 kl. 14.00 – 16.00.
P.t. ingen punkter.

8. Eventuelt.
Ikke noget.

Ref.: Birthe


